
Referat fra FAU- møte 11.02.20  

Tilstede : Tetyana, Emilie, Ann-Kristin, Svein Ole, Weronica, Maja, Ann-Ranita. 

 

Sak 1 – Innkalling til møte enstemming godkjent. 

Sak 2 – Referat fra forrige møte enstemming godkjent.  

Sak 3 – Det har vært mye snakk frem og tilbake om leirskoledeltakelse på Borg. Halsa skole 

er innbooket på Borg i år (2020) og i 2022. Tetyana har tolket det slik at tidligere FAU styre 

ved skolen har ment at å reise til Borg er for dyrt. Flere foreldre har vist missnøye ang. Videre 

valg av leirskole, og flere har nevnt at de ikke ønsker å være med å arrangere 17 mai pga 

dette. 

Tetyana skal undersøke med Helen om det er mulighet for å booke Halsa inn på borg videre, 

da det er lang venteliste. Halsa har i utgangspunktet booket plass på Sjunkhatten leirskole for 

2023. 

Sak 4- info fra skolen. 

- Elevrådet har satt igang tegnekonkurranse for å finne ny logo til skolegenser. 

- Fra 17 februar blir det lagt tilgjengelig Visma App for foreldre. Denne skal tas i bruk 

for varslinger og kommunikasjon mellom hjem og skole.  

- Det er  innskrevet 6 elever til neste års 1 klasse på Halsa skole. 

- Det vil ikke bli arrangert Tine staffett i år, istede vil det bli arrangert en felles 

idrettsdag mellom skolen og barnehagen.  

Sak 5 – Det foreslås at vi skal arrangere karneval i gymsalen ved skolen. Enga skole skal 

arrangere karneval 22 feb, derfor foreslås det at vi kan arrangere på halsa i uke 9, slik at det 

ikke faller på samme tid.  Ønske om at skolestarterne i barnehagen også skal få muligheten til 

å delta. 

Spørsmål om Sandra ønsker å organisere dette ?! 

 

Ref. Emilie. 

 


